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Protokół nr XXII 

obrad XXII sesji Rady Miejskiej Nidzicy 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego Nidzicy 

Nidzica, pl. Wolności 1 

dnia 24 kwietnia 2008 r. 

 
Obrady XXII sesji  Rady Miejskiej Nidzicy kadencja (2006-2010) otworzył o godz. 10

00
 

Stanisław Paliński Przewodniczący Rady Miejskiej w Nidzicy stwierdzając jednocześnie 

qworum, uprawniające Radę do podejmowanie uchwał. 

Protokółowała  Anna Andryszkiewicz  – inspektor ds. Rady Miejskiej i jej organów. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 21 Radnych (zgodnie z listą obecności). 

 

Ad. 1 

Radny Jarosław Płatek zgłosił zmiany w porządku obrad na wniosek Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji Rozwoju gospodarczego Rolnictwa, 

Budownictwa, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Planowania Budżetu i 

Finansów  wprowadzając  pkt 9a – „Stanowisko Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie wyboru 

wariantu przebiegu projektowanej drogi ekspresowej S-7 w obrębie miasta Nidzica”. 

W głosowaniu nad wprowadzeniem do porządku obrad stanowiska Rady Miejskiej głosowało 

20 Radnych. 

Za wprowadzeniem głosowało - 20 Radnych 

Przeciw    - 0 

Wstrzymało się    - 0 

Stanowisko Rady Miejskiej zostało wprowadzone do porządku obrad XXII sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Radny Alfred Potapiuk zgłosił wycofanie z porządku obrad projekt uchwały dotyczący 

zmiany składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. Radny Alfred Potapiuk wycofuje złożoną rezygnacje w uczestnictwie 

wymienionej Komisji. 

W głosowaniu nad wycofaniem projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej głosowało 20 Radnych. 

Za wycofaniem głosowało  - 20 Radnych 

Przeciw    - 0 

Wstrzymało się    - 0   

Projekt uchwały został wycofany. 

 

Przystąpiono do głosowania porządku obrad z  przegłosowanymi zmianami. 

W głosowaniu brało udział 20 Radnych. 

Za głosowało                            -  20 Radnych 

Przeciw                                     -   0 

Wstrzymało się od głosu         -   0 

 

Porządek XXII sesji przedstawiał  się następująco : 

1. Otwarcie sesji Rady i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXI  sesji Rady Miejskiej. 

3. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Nidzicy. 
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4. Zgłaszanie interpelacji i wniosków. 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.  

6. Prezentacja informacji na temat sytuacji sanitarno- epidemiologicznej w gminie Nidzica. 

7. Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Nidzickiego Ośrodka Kultury. 

8. Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej. 

9. Informacja o możliwościach pozyskiwania środków Funduszy strukturalnych. 

9a. Stanowisko Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie wyboru wariantu przebiegu   

projektowanej drogi ekspresowej S-7 w obrębie miasta Nidzica. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2007. 

11. Opinia komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu; 

12. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu; 

13. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

14. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nidzicy  

za 2007 rok. 

16. Podjęcie uchwał w sprawach : 

1/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok; 

2/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nidzickiemu; 

3/ zatwierdzenia projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 

Społecznego; 

4/ zatwierdzenia projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 

Społecznego; 

5/ zwolnienia osób posiadających status bezrobotnych z opłaty dotyczącej wpisu do 

ewidencji działalności gospodarczej; 

6/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Likusy, gmina Nidzica;  

7/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Brzeźno Łyńskie, gmina Nidzica; 

8/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Łysakowo, gmina Nidzica; 

      9/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy mieszkaniowej w Tatarach, gmina Nidzica; 

10/uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze 

Gminy Nidzica; 

11/wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (ul. 

Działdowska); 

12/wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą; 

            13/programu gospodarczego w zakresie rozwoju urządzeń oświetlenia drogowego; 

            14/nadania tytułu „Zasłużony dla ziemi nidzickiej” 

            15/nadania tytułu „Zasłużony dla ziemi nidzickiej” 

      17. Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną w I kwartale. 

18. Wolne wnioski. 
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Ad.2  

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

 Protokół z  XXI sesji  wynikiem głosowania  

Za                                                                -  20  Radnych 

Przeciw                                                        -   0 

Wstrzymało się od głosu                             -   0 

został  przyjęty. 

 

Ad. 3 

 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Nidzicy złożył  

p. Dariusz Szypulski (treść sprawozdania w załączeniu do protokołu).  

 

Radny Jarosław Płatek do sprawozdania z międzysesyjnej działalności Burmistrza Nidzicy 

zadał następujące pytania: 

1. Na czym polegają i czego dotyczą zmiany w zarządzeniu nr 185/07 Burmistrza 

Nidzicy z dnia 03 sierpnia 2007 roku w sprawie sporządzenia bilansu 

skonsolidowanego. 

2. Czego dotyczą i na czym polegają zmiany harmonogramu realizacji budżetu Gminy 

Nidzica na 2008 rok. 

3. Do jakich sprawach został powołany zespół doradczo- opiniujący i kto wchodzi w 

skład danego zespołu. 

4. Jakie są dalsze zamierzenia Pana Burmistrza odnośnie rozmowy przeprowadzonej w 

dniu 14 marca br. wspólnie z Radnymi Rady Miejskiej z przedstawicielami In Vino 

Veritas, którzy zaprezentowali swoje stanowisko w sprawie dalszego użytkowania 

budynku Winiarni. 

5. Kolejne pytanie dotyczyło zakresu realizacji inwestycji gminnych, czyli 

przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

przeprowadzenie remontów cząstkowych nawierzchni bitumicznej dróg gminnych za 

kwotę: 108.275,00 zł. i zawartą umowę z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych i 

Usług Sprzętowo- Transportowych w Nidzicy – Radny spytał, jaka kwota pozostała 

po wykonaniu nakładki bitumicznej w ulicy Przechodniej. 

6. Na czym polega wygrodzenie wykonanego ciągu pieszych przy ul. 3 Maja (na 

wysokości Zespołu Szkół Nr 1), czy to zadanie mieści się na naszym gruncie.  

 

Radny Alfred Potapiuk nawiązując do pytań przedmówcy stwierdził, iż wszystkie poruszane 

przez Radnego kwestie omawiane były na posiedzeniach Komisji. Radny kontynuując 

powiedział, iż jest to zabieranie czasu na sesji.  

 

Radny Ryszard Żygadło spytał o wyciągnięte wnioski ze  spotkania z Panią Konserwator 

Zabytków m.in. w sprawie uzgodnień dotyczących remontu ratusza oraz remontu chodnika 

przy pierzei wschodniej. 

 

Radna Maria Kawecka do sprawozdania Burmistrza zadała następujące pytania: 

1. Udzielić więcej informacji na temat zmian harmonogramu realizacji budżetu Gminy 

Nidzica na 2008 rok. 

2. Jakie zaistniały zmiany odnośnie zatrudnienia w Urzędzie Miejskim, czy w dalszym 

ciągu Urząd Miejski obowiązuje regulamin dotyczący ilości stanowisk w 
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poszczególnych wydziałach, oraz jaka jest liczba stanowisk pracy w urzędzie 

Miejskim w Nidzicy. 

3. Radna prosi o więcej informacji na temat nieruchomości przy ul. Ratuszowej. 

4. Radna zgłosiła również, iż w parku Gregorovius paliło się światło w ciągu dnia przez 

cały tydzień.  

5. Ile miesięcy rośnie trawa i przez jaki okres od posiania nie wolno po niej chodzić 

(dotyczy posianej trawy nad jeziorkiem miejskim). 

6. Czy uzasadniona jest likwidacja etatu kierowcy w Urzędzie Miejskim. 

 

Radny Wiesław Halicki odniósł się do organizowanych dożynek nad jeziorkiem miejskim, 

Radny obawia się , że nowo posiana trawa i krzewy zostaną zniszczone. Radny uważa, że 

dożynki powinny odbywać się na wsi. 

 

Radny Andrzej Bróździński poprosił o rozszerzenie informacji odnośnie likwidacji etatu 

kierowcy w Urzędzie Miejskim, oraz informacji w sprawie wykonania remontu przepustu w 

drodze między Biedronką, a ul. Limanowskiego. 

 

Odpowiedzi Burmistrza na pytania odnośnie sprawozdania z działalności międzysesyjnej.  

Pan Burmistrz o odniesienie  się do pytania Radnego Jarosława Płatka w sprawie 

sporządzenia bilansu skonsolidowanego poprosił Panią Wiesławę Rozmus Skarbnika Miasta, 

która powiedziała, że wszystkie zarządzenia Burmistrza są publikowane na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Nidzicy. W zarządzeniu, o którym mowa 

zaistniały jedynie kosmetyczne zmiany polegające na zmianie nazw jednostek 

organizacyjnych. 

Pani Skarbnik odpowiedziała również na pytanie odnośnie harmonogramu realizacji budżetu 

mówiąc, że obowiązek sporządzenia go mają tylko te jednostki samorządu, które 

przekroczyły pułap do kwoty gdzie musi być zatrudniony audytor, nasza jednostka ma taki 

obowiązek. Harmonogram sporządza się po uchwaleniu budżetu, a potem na okresy 

sprawozdawcze. 

 

Na temat zespołu doradczo- opiniującego Pan Burmistrz poprosił o udzielenie odpowiedzi 

przez Panią Elżbietę Góralską Kierownika Wydziału Promocji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 

Gminy. Pani Góralska powiedziała, że zespół został powołany do rozpatrzenia ofert na 

realizację zadań publicznych. W skład zespołu wchodziły 4 osoby: Radny Jerzy Denis, Radny 

Paweł Bukowski, Pani Elżbieta Góralska Kierownik Wydz. PRiBG oraz Pani Renata 

Żbikowska inspektor Urzędu Miejskiego.  

 

Na temat spółki In Vino Veritas Pan Burmistrz odpowiedział, że po spotkaniu z 

przedstawicielami spółki, po uzgodnieniu z Radnymi Burmistrz wystosował pismo do spółki 

z propozycją rozwiązania, a mianowicie Pan Burmistrz zaproponował aby spółka przystąpiła 

do przetargu nieograniczonego, jeśli wyraża wolę zakupienia tego budynku, pod warunkiem, 

że spółka zadeklaruje, że o ile w wyniku przetargu zostanie wyłoniony inny inwestor niż 

spółka to zobowiążą się do niezwłocznego wydania nieruchomości.  

Odpowiedz na owe pismo od spółki In Vino Veritas dla nas nie jest satysfakcjonujące 

ponieważ nie zawiera żadnych konkretów, dlatego rozpoczęliśmy działania zmierzające do 

wystąpienia na drogę sądową. Musimy jednak na ten cel zabezpieczyć środki finansowe w 

budżecie gminy- powiedział Pan Burmistrz. 

 

Pani Halina Piotrkowska Kierownik Wydziału Techniczno- Inwestycyjnego odpowiedziała na 

temat drogi przy ul. Przechodniej mówiąc, że położenie jednej warstwy masy bitumicznej na 
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ul. Przechodniej w Nidzicy nie spowodowało zmniejszenia środków przeznaczonych na 

remonty dróg i chodników, gdyż jest to „robota” wykonana nie odpłatnie , dlatego, że 

Przedsiębiorstwu Robót Drogowych realizując zlecenie innego inwestora pozostało masy 

bitumicznej, chcieli to wylać więc my wskazaliśmy na ul. Przechodnią.  

Wygrodzenie przy ul. 3 Maja to płot szczeblinkowy, został wykonany ze względu na 

bezpieczeństwo uczniów. Płot zlokalizowany jest w pasie drogowym, więc na naszym terenie.  

Pan Burmistrz o spotkaniu z Panią Konserwator odpowiedział, że zmieniła zdanie 

dopuszczając wykorzystanie materiału zastępczego imitującego kostkę granitową. Pani 

Konserwator wyraziła zgodę na poszerzenie chodnika przy pierzei wschodniej.  

 

Na pytania Radnej p. M. Kaweckiej Pan Burmistrz odpowiedział, że mamy 49,5 etatów w 

tym 4 wakaty. Etat Kierowcy to był wakat , uznaliśmy, że bardziej potrzebny w Urzędzie 

Miejskim będzie człowiek zatrudniony przy elektronicznym obiegu dokumentów- stwierdził 

Pan Burmistrz  

Oświetlenie w Parku Gregorovius paliło się dlatego, ponieważ nastąpiła awaria, było to 

niezbędne do jej usunięcia odpowiedział Pan Burmistrz. 

W sprawie posianej trawy nad jeziorkiem Miejskim Pan Burmistrz odpowiedział, że trawa 

rośnie w zależności od warunków atmosferycznych, gleby, nawodnienia. Pan Burmistrz ma 

nadzieję, że posiana trawa umocni się do września i będą się mogły odbyć dożynki.  

Pan Burmistrz uważa również, iż miejsce nad jeziorkiem jest idealnym miejscem do 

przeprowadzania tego typu imprez i festynów masowych. Wybór jeziorka miejskiego na 

miejscu organizacji  dożynek zostało uzgodnione przez głosowanie z sołtysi.  

 

Przepust za sklepem Biedronka należało pilnie naprawić ze względów bezpieczeństwa, 

ponieważ zdarzył się tam wypadek- odpowiedział Burmistrz na pytanie Radnego 

 A. Bróździńskiego .    

 

Ad. 4  

Zgłaszanie interpelacji i wniosków. 

 

Radny Wiesław Halicki, korzystając z okazji, że na sali są władze powiatu zgłosił zły stan 

drogi Bartoszki- Napiwoda. 

 

Radna Eufemia Jankowska wróciła ponownie do sprawy zamontowania fotoradaru przy  

ul. 1 Maja, kontynuując mówiła, iż na wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki i 

Zdrowia Pan Burmistrz skierował dwa pisma o dofinansowanie fotoradaru do Komendy 

Wojewódzkiej Policji, który został rozpatrzony negatywnie z powodu braku środków na ten 

cel,  oraz do Pana Marszałka Województwa, który z kolei skierował to pismo do Warmińsko- 

Mazurskiej Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Publicznego , która również rozpatrzyła ten 

wniosek negatywnie uzasadniając swoją decyzje, iż droga 545 nie znajduje się w wykazie 

szczególnie zagrożonych. Radna nie zgadza się z takim uzasadnieniem, ponieważ faktem jest, 

że przy tej drodze zlokalizowane są dwie placówki oświatowe szkoła i przedszkole owa droga 

jest bardzo ruchliwa . Radna pyta czy zostały podjęte jakieś kroki ze strony urzędu w celu 

pozyskania środków na ten cel, jeżeli tak to jakie.  

Radna odczytała również odpowiedz od Marszałka Województwa Warmińsko- Mazurskiego 

na apel, który został wystosowany do Marszałka po poprzednim posiedzeniu sesji Rady 

Miejskiej. Z pisma wynika, że inicjatywa zasługuje na poparcie, ale niestety nie ma na ten cel 

środków finansowych.  
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Radna Elżbieta Królewska- Siwy zwróciła uwagę obecnym na posiedzeniu o porządkach 

wiosennych na wsi, Radna spytała czy urzędnicy maja pomysł na zbieranie śmieci na wsi.  

Koleje pytanie Radnej skierowane było do Pana Starosty a dotyczyło możliwości wykonania 

kładki dla pieszych na ostrym zakręcie w Nataci Wielkiej. Radna zwróciła uwagę, iż ową 

kładkę można wykonać po zewnętrznej stronie zakrętu. 

 

Radny Patryk Kozłowski spytał o inwestycje na ul. Traugutta, przygotowanie terenu pod 

garaże, czy owa inwestycja została już zakończona. Kiedy staną w tym miejscu garaże.  

 

Radna Maria Kawecka spytała na jakim etapie jesteśmy jeśli chodzi o rondo  

1 Maja- Traugutta i Słowackiego- Mickiewicza. Drugie pytanie dotyczyło II etapu remontu 

ratusza, czy przyjęliśmy argument, że nasze miasto nie jest atrakcyjne turystycznie przy 

rozdzielaniu środków na rewitalizacje centrum miasta.  

 

Radny Zdzisław Napiórkowski podzielił zdanie Radnej p. E. Królewskiej- Siwy apelując o 

wykonanie kładki przy zakręcie w Nataci Wielkiej.  

 

Radny Paweł Bukowski spytał o internet w centrum miasta.  

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski.  

 

Odpowiedzi na zadanie pytania udzielił obecny na posiedzeniu sesji Pan Lech Brzozowski 

Wicestarosta mówiąc, że jeżeli warunki atmosferyczne na to pozwolą to równiarka przejedzie 

drogą Napiwoda- Bartoszki. W sprawie niebezpiecznego zakrętu w Nataci Wielkiej  

Pan Starosta podziela zdanie Radnej. Starosta obiecał, że sprawdzi do kogo należą grunty, 

jeżeli do powiatu to kładka z przejściem zostanie wykonana. 

 

Pan Burmistrz odniósł się do zgłoszonego wniosku przez Radną p. E. Jankowską 

odpowiedział, że czekamy na odpowiedz na pismo skierowane do Krajowego Programu 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, próbujemy pozyskać środki na ten cel. 

Sprawa obwodnic to wielomilionowa inwestycja, jest to bardzo trudna sprawa. Tą inwestycje 

trzeba przełożyć w czasie. Sami nie jesteśmy w stanie sfinansować taką inwestycje.  

 

Śmieci na wsi to ogromny problem stwierdził Burmistrz poruszany na spotkaniach i 

Komisjach. Musimy podjąć wspólnie z Radnymi radykalne kroki w tej sprawie- powiedział 

Burmistrz. 

Pan Stefan Burek dodał, że 28-29 kwietnia w Nataci Małej zostaną postawione kosze. Pan 

Prezes wspomniał o uchwalonym regulaminie czystości, który mówi, że w ciągach 

komunikacyjnych to właściciel musi ustawić kosze. 

Pan Burmistrz powiedział, że kosze zostaną ustawione na wsi w miejscach publicznych. 

 

W sprawie terenów pod garaże pan Burmistrz odpowiedział, że tereny pod garaże są 

przygotowane, w tej chwili trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu ograniczonego dla 

właścicieli istniejących garaży. Pan Piotr Romaniuk kierownik Wydz. GMKiR dodał, że na 

sesji majowej zostanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie ograniczonego przetargu na 

sprzedaż gruntów pod budowę garaży na rzecz osób, które maja umiejscowione garaże przy 

ul. Ogrodowej i w rejonie ul. 1 Maja, Traugutta. Procedura jest bardzo długa, 

prawdopodobnie we wrześniu dojdzie do finalizacji inwestycji. 

 



 7 

Na zapytanie o rewitalizacje centrum miasta Pan Burmistrz odpowiedział, że nie zgadzamy 

się z argumentacją nie przyznania nam środków na rewitalizacje miasta. Pan Burmistrz 

zaproponował zmianę załącznika jakim jest mapa koncentracji turystyki. Nie wiemy jakie 

były kryteria  biura planistycznego  w Olsztynie, czym sugerowano się jeśli chodzi o liczbę 

turystów. Pan Burmistrz powiedział, że wystąpił z pismem do Marszałka w tej chwili czeka 

na odpowiedz, dodał również, że będzie pisał pisma do skutku. 

W sprawie rond Burmistrz powiedział, że nie zostały uruchomione środki na drogi. 

 

Na temat internetu w centrum miasta odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, sprawą 

zajmuje się pracownik urzędu Pan Piotr Rakoczy. 

 

Wicestarosta powiedział również, że powiat rozważa możliwość ustawienia koszy w 

miejscowościach turystycznych. Do odpowiedzi Pana Burmistrza Wicestarosta dodał, że 

droga Susz-Nowe Miasto- Lubawa- Działdowo- Nidzica- Wielbark jest ujęta w programie 

operacyjnym Warmia i Mazury w trybie pozakonkursowym, jeśli tylko uruchomione będą 

środki, Wojewódzki Zarząd Dróg przystąpi w pierwszej kolejności do budowy rond.   

        

Ad. 6 

Prezentacja informacji na temat sytuacji sanitarno- epidemiologicznej w gminie Nidzica. 

Pani Katarzyna Jabłońska Kierownik Wydziału Sanitarnego obecna na posiedzeniu sesji 

została poproszona przez Przewodniczącego Rady Miejskiej o udzielenie odpowiedzi na 

zapytania Radnych, którzy zapoznali się z treścią raportu na temat sytuacji sanitarno- 

epidemiologicznej powiatu nidzickiego.  

 

Radna Elżbieta Królewska- Siwy spytała czy Powiatowy sanepid bada okresowo 

zanieczyszczenia wód pobliskich jezior. 

 

Pani Katarzyna Jabłońska odpowiedziała, że w gestii inspekcji sanitarnej jest badanie 

kąpielisk. Woda w takich kąpieliskach jest regularnie badana. Nie stwierdzane są 

zanieczyszczenia, które miałyby wpłynąć negatywnie na stan zdrowia osób kąpiących się w 

tej wodzie. Kąpieliska są dopuszczone do użytku i mogą działać. 

 

Radna Elżbieta Królewska- Siwy wspomniała również o fatalnym stanie, pod względem 

sanitarnym dworca PKP w Nidzicy, czy ze strony sanepidu były jakieś zalecenia odnośnie 

wyglądu dworca PKP. 

Pani K. Jabłońska odpowiedział, że dworce podlegają nadzorowi sanepidu. Na jakim etapie 

jest obecnie postępowanie administracyjne wobec właścicieli dworca PKP, Pani Kierownik 

nie jest w stanie w tej chwili udzielić odpowiedzi.    

 

Pan Piotr Ziemski Sołtys Jabłonki spytał czy badacie jezioro Omulew pod względem 

sanitarnym.  

Pani K. Jabłońska odpowiedziała, że pewnymi aspektami zajmuje się Inspekcja Ochrony 

Środowiska. Nie ma na chwilę obecność przeciwwskazań do korzystania z jeziora. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Paliński odczytał petycje funduszu lokalnego z 

prośbą o wsparcie finansowe na wycieczkę dla dzieci. 

 

Ad. 7  

Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Nidzickiego Ośrodka Kultury 

(niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. 8 

Przyjęcie sprawozdania z funkcjonowania Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej 

(niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 9 

Informacja o możliwościach pozyskiwania środków Funduszy strukturalnych 

(niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 9a 

Stanowisko Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie wyboru wariantu przebiegu projektowanej 

drogi ekspresowej S-7 w obrębie miasta Nidzica. 

(treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Zdzisław Napiórkowski stwierdził, iż jest zaskoczony stanowiskiem Starostwa. Radny 

uważa, że stanowisko powinno być konkretne, nie może być tak, że w treści stanowiska 

zawarte są dwa wariantu przebudowy trasy. 

 

Radny Andrzej Bróździński uważa, że nie możemy mówić iż jesteśmy za wariantem żółtym i 

niebieskim. Tylko zasadny jest wariant żółty zdaniem Radnego. Radny zaproponował 

wykreślenie ostatniego akapitu zawartego w stanowisku, które brzmi: 

 

„ W przypadku zaistnienia nieznanych dla nas na obecnym etapie przyczyn 

uniemożliwiających realizację przebiegu drogi ekspresowej S-7 zgodnie z wariantem żółtym 

jesteśmy skłonni wydać pozytywną opinię dla zmodyfikowanego wariantu niebieskiego”. 

 

Radni przystąpili do głosowania nad wykreśleniem ostatniego akapitu w podanym brzmieniu 

ze stanowiska w sprawie wyboru wariantu przebiegu trasy. 

W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 

Za głosowało  - 17 Radnych 

Przeciw  -   1 

Wstrzymało się  -   1  

Akapit został wycofany z treści stanowiska.  

 

Radny Stanisław Idec uważa, że jest to wstępne stanowisko Rady Miejskiej nie ostateczne.  

 

Radny Patryk Kozłowski uważa jednak, że powinno to być ostateczne stanowisko Rady 

Miejskiej. 

Radny Alfred Potapiuk popiera przedmówce mówiąc, że jest to „Nasze” stanowisko 

ostateczne.  

 

Pani Ewa Moszczyńska Radca Prawny powiedziała, że Radni mogą zredagować stanowisko 

tak jak chcą. Pani E. Moszczyńska dodała również iż z treści tego stanowiska nie wynika , iż 

jest ono wstępnym stanowiskiem, jest to stanowisko Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do głosowania nad ostatecznym stanowiskiem 

Rady Miejskiej w sprawie wyboru wariantu przebiegu projektowanej drogi ekspresowej S-7 

w obrębie miasta Nidzica. 

W głosowaniu brało udział 20 Radnych 

Za głosowało   - 17 Radnych 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się   -  3 

Stanowisko Rady Miejskiej w Nidzicy w sprawie wyboru wariantu przebiegu projektowanej 

drogi ekspresowej S-7 w obrębie miasta Nidzica zostało przyjęte.  

 

Ad. 10 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2007. 

 

Ad. 11 

Opinia komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu. 

Opinia została odczytana przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Patryk Kozłowski. 

(opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 12 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Opinia RIO została odczytana przez Panią Wiesławę Rozmus Skarbnika Miasta. 

(opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 13  

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej został odczytany przez Przewodniczącego Komisji  

p. Patryka Kozłowskiego. 

(wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 14 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Opinia RIO została odczytana przez Panią Wiesławę Rozmus Skarbnika Miasta. 

(opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad uchwałą w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Nidzicy za 2007 rok. 

 

Radni Rady Miejskiej w Nidzicy nie mieli zapytań. 

   

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nidzicy za 2007 rok. 

 

Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Nidzicy  

 Na głosujących 20 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  17  Radnych 

Przeciw                                                                                          -    1    

Wstrzymało się od głosu                                                               -    2 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/210/2008 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Nidzicy; 
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Ad.16 

Podjęcie uchwał w sprawach : 

1/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok; 

Pani Wiesława Rozmus Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na: 

Dokonuje się zmian w dziale 630- Turystyka, polegających na: przeniesieniu kwoty 4.000zł 

(zmniejszenie) z rozdziału 63003- zadania z zakresu upowszechnienia turystyki w § 2820- 

Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom i wprowadzeniu kwoty 4.000zł do rozdziału 63095- Pozostała działalność w 

następujących: 

4210 – 2.500zł 

4300 -    500zł 

4430 -  1.000zł 

Zadanie Rajd Rowerowy „Kołonida” zostanie wykonane przez ZOOKSiT w Nidzicy. 

W wyniku tej zmiany wprowadza się do uchwały załącznik nr 13: Dotacje celowe na zadania 

własne gminy realizowane przez podmioty należące i nienależące do sektora finansów 

publicznych na łączną kwotę – 192.500zł. 

Odpowiednio załącznik nr 3 ulegnie zmianie oraz treść uchwały. 

Na głosujących 20 radnych za autopoprawką głosowało - 19 Radnych 

Przeciw       - 0 

Wstrzymało się       - 1 

Autopoprawka do zmian w budżecie gminy na 2008 rok została przyjęta. 

 

Przystąpiono do głosowana nad zmianami w budżecie gminy na 2008 rok wraz z 

przegłosowana autopoprawką . 

Na głosujących 20 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 20  radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/211/2008 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2008 rok; 

 

2/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nidzickiemu; 

Na głosujących 20 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 20 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/212/2008 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Nidzickiemu; 

 

3/ zatwierdzenia projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego; 

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/213/2008 w sprawie zatwierdzenia projektów 

współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego; 

 

4/ zatwierdzenia projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 
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Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/214/2008 w sprawie zatwierdzenia projektów 

współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego; 

 

5/ zwolnienia osób posiadających status bezrobotnych z opłaty dotyczącej wpisu do ewidencji 

działalności gospodarczej; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/215/2008 w sprawie zwolnienia osób 

posiadających status bezrobotnych z opłaty dotyczącej wpisu do ewidencji działalności 

gospodarczej; 

 

6/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Likusy, gmina Nidzica;  

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/216/2008 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Likusy, 

gmina Nidzica; 

 

7/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Brzeźno Łyńskie, gmina Nidzica; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/217/2008 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Brzeźno 

Łyńskie, gmina Nidzica; 

 

8/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Łysakowo, gmina Nidzica; 

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/218/2008 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Łysakowo, 

gmina Nidzica; 

 

9/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy mieszkaniowej w Tatarach, gmina Nidzica; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/219/2008 w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej 

w Tatarach, gmina Nidzica; 

 

 



 12 

10/uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy 

Nidzica; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  19 Radnych 

Przeciw                                                                                           -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                                 -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/220/2008 w sprawie uchwalenia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Nidzica; 

 

11/wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (ul. 

Działdowska); 

Na głosujących 19  Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/221/2008 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą ; 
 

12/wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą; 

Na głosujących  19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/222/2008 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą; 

 

13/programu gospodarczego w zakresie rozwoju urządzeń oświetlenia drogowego; 

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  -  19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0  

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/223/2008 w sprawie programu gospodarczego 

w zakresie rozwoju urządzeń oświetlenia drogowego; 

 

14/nadania tytułu „Zasłużony dla ziemi nidzickiej” 

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/224/2008 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony 

dla ziemi nidzickiej”; 

 

15/nadania tytułu „Zasłużony dla ziemi nidzickiej” 

Na głosujących 19 Radnych za podjęciem uchwały  głosowało  - 19 Radnych 

Przeciw                                                                                         -   0 

Wstrzymało się od głosu                                                               -  0 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XXII/225/2008 w sprawie  nadania tytułu „Zasłużony 

dla ziemi nidzickiej”. 

 

Ad. 17 

Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną w I kwartale. 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Patryk 

Kozłowski (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. 18 

Wolne wnioski. 

Stanisław Paliński Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał Radnym o obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych. Przewodniczący zaprosił obecnych na uroczysta sesję 

Rady Miejskiej, która odbędzie się 03 maja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji 

opuszczając salę. Dalsze prowadzenie sesji Rady Miejskiej powierzył Jarosławowi Płatek- 

Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

   

Radna Marzena Łada z okazji uroczystej sesji Rady Miejskiej poprosiła radnych o 

uczestnictwo w  mszy świętej i zgłoszenie się Radnych do niesienia darów.  

 

Pani Zofia Dawidson Sołtys Kamionki poprosiła o wyremontowanie drogi Pawliki- 

Kamionka. 

 

Radna Grażyna Żabińska w związku ze zgłoszonym wnioskiem w sprawie niebezpiecznego 

zakrętu w Nataci Wielkiej, zwróciła uwagę, że słaba widoczność w tym miejscu 

spowodowana jest zbyt wyrośniętymi drzewami z prywatnej posesji. Radna poprosiła o 

zwrócenie się z tą sprawą do odpowiedniego wydziału. 

 

Radny Paweł Bukowski zaprosił wszystkich obecnych na zbliżającą się majówkę, zwrócił 

również uwagę, że szalety miejskie powinny rozpocząć funkcjonowanie. 

 

Radna Maria Kawecka zgłosiła zły stan nawierzchni drogi w Siemiakach.  

Radny Jan Żeszko odczytał zaproszenie do Zespołu Szkół Nr 3 w Nidzicy na poranek 

patryjotyczny.  

 

Radna Elżbieta Królewska- Siwy zasygnalizowała, aby uaktualnić mapę znajdująca się w Sali 

konferencyjnej o atrakcyjne zdjęcia naszego regionu.  

 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż mapa zostanie zaktualizowana przy okazji remontu Sali 

konferencyjnej.  

 

Radna Elżbieta Królewska- Siwy wspomniała aby zrobić spotkanie integracyjne.  

 

Pan Burmistrz podziękował radnym  za udzielenie absolutorium.      

 

Wobec wyczerpania porządku obrad i braku innych tematów 

Zastępca Przewodniczącego Rady zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Nidzicy. 
Sesja zakończyła się o godz. 13

00
. 

 

      Protokółowała:       Przewodniczył: 

/-/Anna Andryszkiewicz                                                              /-/ Stanisław Paliński 

 

 

 

 


